

Referat til AFDELINGSBESTYRELSESMØDE D 12. februar 2018 kl. 18.00

Indkaldte: Bitten, Ingrid, Käte, Lars, Peter, Flemming, Kim, Sam og Dan

Afbud:

	Valg af ref./dir.	Bitten/Peter
1	Til og fra driften Status på punkterne	<p>Goddag til Dan Dan vil ind til videre deltage hver 2. måned</p> <ul style="list-style-type: none">• <i>Der er stadig problemer med trykket på vandet i etageblokken 193-215. Vi hører at der kommer mange klager fra beboerne i denne blok. Ved driften hvor mange der reelt klager over trykket? Det skal med i den fremtidige tilstandsrapport. Men hvad kan der gøres nu Der arbejdes på sagen. Dan vil undersøge hvad der kan være årsagen til det manglende vandtryk</i>• <i>Renovering af den "faste" bæk på den store legepladsen ude ved Bystien.</i>• <i>Hjørnet ved nummer 143, træet skal fældes og det grønne skal fjernes og ny plantes. Træet er fældet, vi mangler en beslutning for budskabet</i>• <i>Renovering af den "faste" bæk på den store legepladsen ude ved Bystien Den bliver lavet 1. uge i marts</i>• <i>Gennemgang af opgangen, der står stadig mange ting i opgangene, det skal væk!!!! Der bliver koncentreret om selv opgangsrummet, ved/under trapperne</i>• <i>Hvor kommer de sorte poser fra?? Et det rester fra andre afdelinger? Hvorfor får vi ikke besked på at I ændre på poserne. Vi vil gerne have snøreposerne tilbage. Etagerne få poser der passer til skraldespandene. Rækkehusene får de sorte poser</i>• <i>Opslagstavler i opgangene, hvad kan det koste. Dette for at undgå en masse runddeling af f.eks. invitation til juletræsfest, som så kan sættes op her. Det undersøges om der kan laves fejlmelding direkte på panelet</i>

		<ul style="list-style-type: none"> • <i>Opslagstavler i opgangene, hvad kan det koste Dette for at undgå en masse runddeling af f.eks. invitation til juletræsfest, som så kan sættes op her.</i> Dan bestiller til alle skinner opgangene. • <i>Hvad det koster at få rensede tagrenderne, de trænger til et eftersyn, og det gælder alle.</i> Der er kommet tilbud for hele området 81.100 kr. Der er indhentet et tilbud mere. • <i>Nye molokker, Vi ønsker et møde med Johnny (Anja) om vores økonomi inden vi tager stilling til en beslutning.</i> Vi afventer svar fra JP • <i>Fodhegn, der er blevet taget mål og de bliver opsat i starten af marts.</i> • Oprydning af cyklerne skal have en tur igen. • Hus nummer skilte, hvor langt er driften med det? • Back up batteri på dørtelefon skal tjekkes. Hvad sker der ved strømsvigt
2.	Godkendelse af referat.	Fremover har vi 5 dage efter referatets udsendelse til at godkende det.
3.	Nye punkter til dagsorden.	Evaluerings af fastelavn Granskoven med på sommertur
4.	Hvissinge Nyt redaktion	Intet nyt Der er møde på fredag den 16. feb.
5.	Nyt fra formanden	Ekstra OB møde den 26. feb. På Parkhotel.
6.	Til og fra SamarbejdsUdvalget	Brug af beboerhusene, dårlig stand Uformelt SU den 22. februar. Der skal vælges formand og næstformand. Peter stiller op som formand hvis Rikke fra afd. 33 stiller op som næstformand.
7.	Legeplads	legepladsrapport 2017 skal kigges igennem fra 2017 er alt udført
8.	Indlæg til Hvissingenyt	Skinner i opgangene Fastelavn Unge mennesker i kælderrum Markvandring Sommertur
9.	Nye datoer	
10	Evaluerings af fastelavn	Det gik rigtig godt. Godt at der var mange fra bestyrelsen Sætte mængden af boller mv ned til 60

		Forsøg at få taget et fællesbillede af konger og dronninger
11.	Granskoven med på sommertur	Hvis de selv vil sørge for at salg af billetter og bestilling af busser så er det fint at komme med. Hvis de skal med som en del af Stenager er det efter fordelingsnøglen
12.	Evt.	Intet